
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 74
Forslag til lov om vejafgift.
Af skatteministeren (Jeppe Bruus)

Spørgsmål 8
Hvornår forventes CO2-emissionklassen at blive tilgængelig i Motorregisteret? Det frem-
går af bemærkningerne til lov om vejafgift, side 732, at det forventes, at de oplysninger 
vedrørende CO2-emission for de enkelte køretøjer, der er nødvendige for at indplacere 
køretøjerne i CO2-emissionsklasser, vil blive lagt ind i køretøjsregisteret. Vognmandser-
hvervet investerer løbende i nye lastbiler med typiske leveringstider på fra ½ til 2 år, 
og der er derfor akut behov for at kende CO2-emissionsklasserne på både eksisterende 
køretøjer og på køretøjer, der skal bestilles.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Niels Flemming 
Hansen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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